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Mødereferat bestyrelsesmøde 08-11-2022 

Bestyrelsen, Brenderup Aktivitetscenter  
 

Emne Bestyrelsesmøde 

Lokation hallen Referent 

 

Søren Dato 08-11-2022 

Til stede Henrik, Danny, Tim, Peter, 

Anna, Søren, Svend 

Fraværende 

 

Jacob, Ulrik 

Indhold 

1. Ny halinspektør/status på driften uden halinspektør ______________________________ 1 

2. Økonomi _________________________________________________________________ 1 

3. Status på omorganisering ____________________________________________________ 1 

4. Status på padelprojekt ______________________________________________________ 2 

5. Status på halprojekt ________________________________________________________ 2 

6. Alternativ til udvidelse af motion ______________________________________________ 2 

7. Opfølgning på ønsker fra BIF – lydanlæg i hal 1 og forbedret mulighed for opdeling af 
hallen. ________________________________________________________________________ 2 

8. Fællesmøde med foreningerne og Kim/fælles julefrokost __________________________ 2 

9. Eventuelt _________________________________________________________________ 2 

10. Godkendelse af referat ______________________________________________________ 2 

 

1. Ny halinspektør/status på driften uden halinspektør 
Kim er ansat pr 1. december. Vi prøver at løse de daglige driftsopgaver i fællesskab og med vores ansatte 
medhjælpere. Det kører på bedste beskub i november indtil Kim starter. Der er selvfølgelig en række 
lavpraktiske problemstillinger som er bøvlede at håndtere for os. 

2. Økonomi 
Underskud pr 31. oktober på 106.000 for hele året. Der er konstateret et par mindre afvigelser på 2 fakturaer 
til gfh, hvor vi har faktureret for få timer. Vi følger op og får korrigeret de fejlagtige fakturaer. 

3. Status på omorganisering 
Vi mangler stadig nogle praktikaliteter før vi er helt i land med den formelle overtagelse af cafeteriadriften. 
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4. Status på padelprojekt 
Banerne blev indviet d. 9. oktober af Johannes Lundsfryd ved et arrangement med stærkt lokalt fremmøde. 

Der mangler nogle småting på banerne – låsesystem og ca 1/3 af kunstgræsset på den ene bane er ikke 
OK. Vi arbejder på at få løst sagen så hurtigt som muligt. Der er et par detaljer omkring tilskuddet fra 
kommunen som skal på plads inden vi får det udbetalt. Søren afklarer med foreningerne. 

5. Status på halprojekt 
BIF og BAC opdaterer projektforslaget for banelys og dræning og indsender det til forvaltningen, så de kan 
gå i gang med at bearbejde sagen. 

6. Alternativ til udvidelse af motion 
Placering i forlængelse af kulturrummene ala Steen/HC forslaget. Motion bidrager gerne til en byggeteknisk 
undersøgelse f.eks. i samarbejde med Jacob Grubbe. Vi (motion) undersøger sagen nærmere. 

7. Opfølgning på ønsker fra BIF – lydanlæg i hal 1 og forbedret mulighed 
for opdeling af hallen. 

Vi undersøger hvad et anlæg som det i hal 2 koster. Søren snakker med Steen. 

Svend finder pris på skinner og ophæng til flytbar opdeling i hal 1. 

8. Fælles velkomst til Kim med foreningerne/fælles julefrokost 
Vi inviterer d 7. december kl 19. 

9. Eventuelt 
Vi planlægger et fælles arrangement med foreningerne med ekstern oplægsholder i starten af det nye år. 

10. Godkendelse af referat 
godkendt 


